
 
 
 

Lone Klamer, Ravnevej 15, 2970 Hørsholm. Tlf. 45 57 18 07- 23 44 19 77 
 
Bestyrelsesmøde den 8. marts 2007 
 
Deltagere:  Klavs Andreassen, Lone Klamer, Ole Colberg, Anders Nielsen, Ulla Maltesen, Jack Schytt, 

Mette Bjersing, Søren Nielsen, Søren Kofoed, Per Jakobsen, Anders Hebo, Kim Christrup 
Afbud:  Jonas Pedersen, Kresten Valdal 
 
 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Siden sidst 
3. Økonomi   
4. Holdturneringen 2007/2008 
5. SBKr.´s repræsentantskabsmøde 
6. Orientering fra udvalgene: 

Breddekonsulenten, Senior, Ungdom, Veteran, Bredde, Uddannelse, 
Dommer, IT, AU 

      7. Evt. 
 
 
ad. 01. Godkendelse af dagsorden: 

MB gjorde opmærksom på, at der manglede et pkt. vedr. DBF.´s oplæg til Breddeudvalg og 
ansvarsfordeling. Dette er pkt. 2a. 
Orientering fra Breddekonsulenten rykket frem som pkt. 1, da KC skulle være til et møde i 
København kl. 19.30. 
KC uddelte et overskueligt ark med nuværende og fremtidige aktiviteter: Opgave, 
målgruppe, indhold, arbejdsfordeling, strategiske mål samt primære arbejdsperiode. Dette 
arbejdsredskab til den kommende sæson. Denne arbejdsplan indeholder ingen økonomisk 
oversigt. Vi må i tilfælde af udgifter til dette bruge vores aktivitetspulje, da det ikke er 
muligt at budgettere til dette arbejde. Vi bør have mere fokus på spillere i alderen 16 – 25 år. 
Holte har accepteret at afholde et ungdomstræf. KC har kontakt til Karlslunde. Mange 
klubber er positive når KC retter henvendelse, men for få retter uopfordret henvendelse. 
Måske skal vores breddekonsulent være mere synlig på vores hjemmeside. Heller ikke 
særlig synlig på DBF.´s hjemmeside. 
Bestyrelsen var meget positive overfor oplægget. 
 

ad. 02. Siden sidst 
KA: HB møde i Esbjerg. Licenssystemet blev diskuteret med diverse alternativer og er et 
punkt som også skal med på vores eget repræsentantskabsmøde. Bilag sendes ud med 
dagsordenen. 
Ingen andre forslag til formandsposten i DBF. Poul Erik Høyer sagt ja til at stille op som 
næstformand. PEH er en god repræsentant for badminton samt en god repræsentant i 
internationale sammenhænge. 



Der var drøftelser med de kritiske revisorer om hensættelser, samt drøftelse om bredden. 
Ungdomsholdenes antal spillere sat ned til 4 drenge + 3 piger, samt at det bliver rene 
klubhold. Spørgeskema sendt ud til klubberne med gode tilbagemeldinger. De sjællandske 
klubber var dem der var mest utilfredse. AN mente, det var tydeligt, det var DBF der havde 
udarbejdet skemaerne. En anden gang kunne man med fordel få assistance hos kredsene. 
KA: Det er en god idé at fortsætte med spørgeskemaerne. I DBF vil man opdatere e-mail 
adresser så kredsene kan trække på forbundets mailliste. 
AN: I forbindelse med badmintonligamøderne giver René Toft udtryk for, at klubberne 
sender mange forskellige repræsentanter. Det er ikke korrekt. Det er hovedsagelig de samme 
mennesker. 

 
ad. 02a. Breddeudvalg og ansvarsfordeling 

MB havde inden HB mødet lavet et flot oplæg samt konklusion på ”Breddeudvalg og 
ansvarsområder i fremtiden”. KA havde kommentarerne med til HB-mødet i Esbjerg og her 
også en kommentar fra SBKr.´s bestyrelse. 
MB: Breddekonsulenten repræsenterer kredsen i nogle beslutningsprocesser og det er vigtigt 
at holde for øje, han er ansat af forbundet. Ser en fare i at det med dette oplæg er forbundets 
personer der udvikler, og kredsene der bliver driftsorganisationer, hvor det er tænkt 
omvendt. MB mener, vi skal vende bøtten og lade de frivillig valgte være initiativtagere og 
udviklere, og derefter lade vores ansatte på kontoret tage sig af driften.  
AN: Bakker op om forslaget og er ikke begejstret for at lægge udvalg sammen. Det får vi 
ikke flere frivillige af, og der bliver flere opgaver til dem der er. Det er ikke udfordrende for 
kredsene at være dem der ”drifter”. 
PJ: Enig med MB og AN 
KA: DBF, Ditte Iversen har p.t. ingen personer til at varetage Ungdomsudvalget. 
SK: DBF skal skaffe personer til at administrere og ikke til at styre og udvikle. 
MB: DBF kender ikke klubberne godt nok til at tage stilling til diverse problematikker. Når 
kredsene har vedtaget noget, kan det videregives til administration i DBF 
UM: Farligt at lægge mange ting ind til DBF. Vi mister kontakten til klubberne 
Konklusion. Bestyrelsen bakker op om MBs forslag og sender det til DBF. Vi vil acceptere 
en betalt arbejdskraft til diverse opgaver. 
 

ad. 03. Økonomi 
Regnskabet er godkendt af revisorerne. Et enkelt beløb skulle flyttes. 
AH udleverede regnskabsoversigt. Meget overskuelig og denne udleveres på hvert 
bestyrelsesmøde. Udarbejder et brev om, hvordan de enkelte udvalg kan bruge/se det 
løbende budget/regnskab. 
De udvalg der afhenter præmier/sportsudstyr sender en besked til AH, så han ved, hvor det 
skal konteres. Vores medlemstal er faldet med 1967. Oversigt udleveret over hvilke B-
medlemsklubber der deltager i kredsens aktiviteter. KC tager fat i disse klubber. AH giver 
udvalgene besked om evt. fællesrejseudestående. MB har bevilget en ”storkanon” til 
breddekonsulenten. 

   
ad. 04. Holdturneringen 2007/2008 

Det nedsatte udvalg har udarbejdet et skriv på hvor mange timer vores 
holdturneringsansvarlige i USU og SSU bruger om året, måned for måned. Dette da PJ og 
KMH har valgt at stoppe med udgange af denne sæson. Et kæmpearbejde som vurderes vil 
tage 2-8 timer pr. uge (gennemsnitlig 5 timer). Juli måned er der ikke noget arbejde, hvor 



der i april/maj er planlægning af den kommende sæson. Dette er et arbejde vi kommer til at 
betale os fra i fremtiden, og disse penge skal budgetteres. På sigt kan der også være tale om 
Veteranholdturneringen samt Dommerudkald m.m. Finde en person der kan sidde på 
kontoret og varetage dette arbejde. AN har evt. en person. Udvalgene overvejer denne 
mulighed og vender tilbage til KA med en konklusion på Repræsentantskabsmødet. 

 
ad. 05. SBKr.´s repræsentantskabsmøde 

Vi skal have punktet Licens med på dagsordenen. 
Mange klubber har svært ved at gennemskue finansieringsformen. C-rækken i ungdom har 
været diskuteret. Der er kommet fordele på licenskortet, som hotelophold, sportsudstyr m.m. 
Ligger på DBF´s. hjemmeside. Det er hidtil kun seniorerne på ranglisten der er blevet 
opkrævet. Veteraner m. flere betaler ikke. Det har HB talt om at skulle se på.  
AN: Mener det skal være mere gennemskueligt. Nu sendes licensen til klubber som ikke har 
spilleren mere. Det er ikke rimeligt. Evt. vente med at opkræve licens til oktober/november. 
Der er kalkuleret med et budgetunderskud på kr. 495.000,- 
OC. Mener licenssystemet i ungdom C-rækken er skidt. Vi har medlemstilbagegang og disse 
spillere er næsten nybegyndere. 
Det økonomiske bilag vedhæftes dagsordenen til repræsentantskabsmødet 
Vi har iflg. DBF 9+2+3 pladser til DBF’s repræsentantskabsmøde. Bestyrelsen foreslår: 
Anders Nielsen, Søren Kofoed, Erik Jonas Pedersen, Lone Klamer og Ulla Maltesen. Søren 
Nielsen står på ”stand by”. Han kommer som æresmedlem i DBF. AN mente også at Niklas 
Hoff var interesseret. KA: Det er vigtigt at give plads til vores klubber. Så må vi udfylde 
pladserne derefter. 

 
ad. 06. Orientering fra udvalgene 

AN: Hverdagsrunderne i holdturneringen var først positiv men senere negativ. SU tager en 
snak med klubberne. 
OC: DM i Solrød Strand. Et flot arrangement hvor DBF også har sendt et takkebrev til 
Solrød. Fået en henv. fra Bjarne Kruse, Bornholm vedr. fælles holdturnering. På Sjælland 
har vi i fremtiden dobbeltrunder, så det kan evt. lade sig gøre. KA vender tilbage til OC 
vedr. Lolland Falster. 
SN: DM i Randers. Man har talt om et evt. Østmesterskab med KBKr. v/Peter Gleje. 
MB: Haft en træningssamling og en begynderturnering i Hørsholm, hvor der var så mange 
tilmeldte, at de måtte spille på tid. Alle gik videre. 
SK: T3 og T4 i april sammen med København (Linus Fugl er ansvarlig). Haller til 
kommende sæson er bestilt. 
JS: Fyn har fået 16 dommere, så der er sket noget. Det er for dyrt at betale for de mange 
dommere. Alle dommerne fra kredsene har været samlet. Ingen dommere til senior C+D. 
Dækker i stedet ungdomsturneringerne. JC sender et skriv til KA 
KA: SBK´r. har givet Peter Kristiansen en afskedsgave ved DM i Esbjerg. PK ønskede ikke 
nogen festivitas.  
 

Ad. 07. Evt.  
KA: Her en stor tak til PJ og KMH for et stort arbejde i SBKr. Vi siger pænt farvel på 
repræsentantskabsmødet. 
Hans Henrik Fløe stopper som formand i DBF, og der er afskedsreception den 20. april kl. 
14-16.30 i Forbundets lokaler i Idrættens Hus. 



Næste bestyrelsesmøde er torsdag den 19. april som også er formøde til DBF´s. 
repræsentantskabsmøde den 21. april 
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